
EMLÉKEZTETŐ 

 2024. 10. 14. klubestről 

Jelen voltak: (Többen, mint általában!  ) B. Klári, Sz. Márti, S. Margit Anna, M.Tamás, K. 

Gábor, B. Attila, N. Péter, F. János, N. György, G. Judit, P. György, R. Ildikó, Jánossy István, Marics 

Tamás  

Ezúton is szeretnénk Péternek megköszönni, hogy kezdeményezte az idejétmúlt –és már 

jelentősen elfáradt- projektor helyett, a 4K-s felbontású, és nagynak számító (164 cm-es 

képátlójú) OLED TV beszerzését és felállítását, beállítását. Nagyon örülünk, hogy most már szép 

fényekben, színekben csodálhatjuk meg egymás fotóit. Természetesen ezt a TV-t nem csupán 

a klubunk fogja használni, de reméljük mások is legalább annyira megbecsülik és vigyáznak rá, 

mint mi, hogy még sokáig telhessen öröme benne sok embernek! 

Ezután a Hírek következtek. Ebben szó volt a kiállítás képeinek levételéről és sorsáról. A fotók 

két hónapig maradhatnak fenn a kávézóban. November 11-én szedjük le őket, és mivel aznap 

klubest lesz, bejövünk korábban. A klubesten azon melegében megejtjük a „KÉPNYERŐ” játék 

nyerteseinek a kisorsolását is.  

Némi nézeteltérések, felvetések adódtak a P. Gyuri által felvetett közös ünneplés szervezésével 

és lebonyolításával kapcsolatban az Egészség Klub és Fotóklubot érintően. Ez még nagyon 

kiforratlan állapotban van. Kérdés ki ért egyet a klubban ennek megvalósításával. 

Továbbiakban a képértékelésre került sor. Nem sok kép került beküldésre jobbára F. János és 

Sz. Tibor részéről, melyeket szokásunkhoz híven kielemeztünk. 

Ezek után az egyénileg USB-én hozott látványos és szép képanyagokra került sor. K. Gábor, F. 

János, B. Attila ritkán hozott fotóit, fotótechnikáit csodálhattuk meg, de Sz. Márti egyre jobb 

képei is elismerést váltottak ki. Új tagunk Jánossy István is bemutatkozott pár római parton 

készült képével. 

Végül Judit két filmje került bemutatásra. Az egyik a természetet rögzítette Plitvicán. A másik a 

már ismert Fénymisztika világa c. digitalizált világot mutatta be látványosan. 

Végül R. Ildikó is betoppant, és javaslataival hozzájárult a két klub együtt tartott ünneplésének 

vitájához. De a téma még nyitott maradt. 

Miután már utánunk megérkezett a következő „teremfoglaló” zenekar, elhagytuk a termet. A 

folyosón és a parkolóban is folytatódott a termékeny beszélgetés, nehezen akaródzott 

elmenni… 

Két hét múlva ismét várunk mindenkit szeretettel és sok fotóval!!  

Üdv: Judit 

 

 


